
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2021-04-28 17:28:24

Cîtu: Deocamdata certificatul verde nu a fost aprobat la nivel european; speram ca

nu va crea discriminari

Premierul Florin Cîtu a declarat, miercuri, ca deocamdata certificatul verde nu a fost aprobat la nivel

european, fiind transmise doar informatii despre modul în care se va face, el exprimându-si speranta ca o

astfel de masura nu va discrimina cetatenii.

 

"Detaliile (privind certificatul verde european - n.r.) au fost trimise STS de foarte mult timp. STS se ocupa de

implementare si când o sa fie gata... Deocamdata nu a fost aprobat la nivel european, sunt doar niste informatii pe

care le avem despre modul în care sa îl construim, dar, asa cum am spus de fiecare data, speram ca o astfel de

masura nu va crea, nu va discrimina cetatenii si, din punctul nostru de vedere, este doar, asa cum spunea si domnul

presedinte al României, pentru elemente medicale. Deci, daca sunt probleme medicale, sa poti sa circuli cu acest

certificat verde, dar în momentul în care toata Europa o sa fie vaccinata si în România majoritatea va fi vaccinata

nu o sa mai fie nevoie de acest certificat", a afirmat premierul, dupa sedinta de Guvern. 
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